

成品尺寸	55x55mm
展开图尺寸：	55x220mm
公差：	±1mm

Type-C 版本

产品介绍

无线多模网关是智能家居的控制中心，支持Zigbee控制、蓝牙Mesh控制、BLE单点控制和Beacon控制。通过智能生活App，用户可实现设备添加、设备重置、第三方控制和Zigbee、蓝牙群组控制，满足智能家居等应用场合。

红色 Wi-Fi状态指示灯

蓝色 蓝牙状态指示灯

开关/复位按钮

电源插口

使用准备

1. 下载并打开App
扫描二维码或在应用商店搜索“智能生活”，下载并安装智能生活App。
如第一次下载使用，请点击“注册”按钮注册账号；如已有账号，则点击“登录”按钮。

2. 将网关接通电源，确认网关红色指示灯闪烁（如需重置，长按复位键5s以上后松手）
3. 请将手机尽量靠近网关，且打开手机Wi-Fi和蓝牙，确保手机和网关处于同一个路由器网络中
4. 打开“智能生活”App首页，点击右上角“+”进入添加设备页面

- 手动添加：选择“手动添加”->“网关中控”->“网关”->“多模网关（BLE+Zigbee）”，按照指示进行配网。
- 自动发现：当“发现设备”列表中展示网关图标，点击“添加”按钮，然后按指示进行配网。

产品参数

产品名称	无线多模网关
产品型号	TYGWZB-01N
电源输入	5V ≍ 1A
工作温度	-10℃~+45℃
工作湿度	10%~90%RH(无冷凝)
无线协议	Wi-Fi、Zigbee、Bluetooth
产品尺寸	62.0x61.8x15.3mm
产品净重	约30.0g

包装清单

- 无线多模网关×1
- 电源数据线0.5m×1
- 产品说明书×1

Product Description

Wireless Multi-mode Gateway is the control center of smart home.Zigbee control, Bluetooth Mesh control, BLE control and Beacon control are supported, Through Smart Life App, users can Operate device addition, device reset, third-party control and Zigbee group control, Bluetooth group control, and meet the requirements of smart home and other applications.

Red Wi-Fi status indicator

Blue BLE MESH status indicator

Switch/Reset key

Power jack

Preparation

1 Download and open the App
Search for "Smart Life" in the App store or scan the QR code in the manual to download and install the App. Press the "Register" button register an account if this is your first time use; if you already have an account, press the "Login" button.

2 Power on the gateway, ensure that red indicators of the gateway are flashing. (If reset is required, press and hold the reset button for more than 5s before releasing)
3 Please close the mobile phone to the gateway, and turn on your mobile phone's Wi-Fi and Bluetooth to ensure that your mobile phone and the gateway are in the same router network
4 On the App's Home page , Click the "+" in the upper right corner to add a device

- Add Manually: Choose "Add Manually"->"Gateway Control"-> "Gateway"->"Multi-mode Gateway(BLE+Zigbee)", add the device to the App as prompted.

Product Specifications

Product Name	Wireless Multi-mode Gateway
Product Model	TYGWZB-01N
Power Input	5V ≍ 1A
Working Temperature	-10℃~+45℃
Working Humidity	10%-90%RH（non-condensing）
Wireless Protocol	Wi-Fi、 Zigbee、 Bluetooth
Product Size	62mm×61.8mm×15.3mm
Net Weight	About 30.0g

Packing List

- Wireless Multi-mode Gateway × 1
- Instruction manual x 1
- Power cable 0.5m x 1

无线多模网关

产品使用说明书

封面

版本	物料编号	变更者	变更时间	版本升级原因描述
1.0				原始版本

材质	105g铜版纸	客户 中性	产品名称	无线多模网关	物料名称	TYGWZB-01N-无线多模网关-中性-中英文-说明书	设计	大川					
印刷色	单黑												
加工工艺	风琴四折页，正反印刷												
接合方式	/												
			型号	TYGWZB-01N	物料编号	5.01.13.00216	审核	pony					
							时间	202402018					